
Kära medlemmar, 

Sveriges Elevkårers styrelse har under helgens styrelsemöte beslutat om att inför Årsmöte17 öppna en 
nomineringsprocess till en plats som ordinarie styrelseledamot. Anledningen till detta är att vi under 
våra åtta första månader har haft två avhopp, ett avhopp gäller en ordinarie ledamot och ett avhopp 
från suppleanten. Det är mycket tråkigt när personer väljer att lämna en post som förtroendevald, men 
vi vet från de båda personerna att anledningen till avhopp inte berodde på elevrörelsen, utan på yttre 
faktorer. 

Eftersom mandatperioden fortgår ytterligare 17 månader och årsmötet hålls i november anser styrels-
en det vara mest lämpligt att öppna upp för ett fyllnadsval och därmed få ett fulltaligt antal ordinarie 
ledamöter i styrelsen. Dels för att säkerställa att det finns en bred kunskap i styrelsen som helhet, men 
också för att minska risken för att ordförandes röst får en avgörande roll vid många omröstningar då 
styrelsen numera är jämnt till antalet.  

Valberedningen kommer i samband med detta brev utkomma med information om hur processen kom-
mer se ut och hur en gör för att nominera sig själv eller någon annan till ledamot i Sveriges Elevkårers 
styrelse.

Tveka inte på att höra av dig om du eller din elevkår har några frågor eller bara vill prata av er. 

Hoppas vi ses under årsmötet i Göteborg 17-19 november! 

Sveriges Elevkårers styrelse genom

Lina Hultqvist 
Ordförande 
Sveriges Elevkårer


